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Protokoll fört vid Jönköpings läns biodlardistrikts årsmöte 
lördag 4 februari 2023, Ribbaskolan, Gränna 

 

§ 1 Distriktets ordförande Sture Käll öppnade mötet. 

På frågan om mötet var sammankallat enligt stadgarna svarade 

mötet ja.   

§ 2 Den föreslagna dagordningen fastställdes utan ändringar. 

§ 3 Närvarande vid mötet var 66 personer. Från styrelsen deltog samtliga 

ledamöter utom Ola Hagman. Ombuden ropades upp och prickades 

av. Dessa 53 ombud representerade 17 av distriktets 19 föreningar.  

Röstlängden fastslogs av mötet. 

§ 4 Till presidium valdes Sture Käll som ordförande och Carin Hultstein som 

sekreterare. Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Lena Freij och 

Ulf Bergman, Värnamoortens biodlarförening. 

§ 5 Sture Käll gick igenom styrelsens verksamhetsberättelse för 2022. 

Den godkändes av årsmötet efter justeringarna, där förutom Värnamo 

och Södra Vätterbygden även Aneby har ansökt om och erhållit bidrag 

till avelsdrottningar. 

Justerad verksamhetsberättelse bifogas detta protokoll.      

§ 6 Elisabeth Wilhelmsson presenterade den ekonomiska berättelsen för 

2022. Resultatet för 2022 är ett underskott med 7,029,50 kronor. 

Innestående på bank vid räkenskapsårets slut är 78,607,35 kronor. 

Årsmötet beslutade att godkänna den ekonomiska berättelsen och 

lägga denna till handlingarna. 

§ 7 Revisorerna läste upp sin berättelse och därefter fastställdes balans- och 

resultaträkning. 

§ 8 Styrelsen beviljas ansvarsfrihet rörande 2022 års förvaltning. 

§ 9 Beslöts att medlemsavgiften till distriktet för 2024 skall vara oförändrad. 

§ 10 Beslöts att kostnadsersättning till styrelse och övriga funktionärer skall 

vara oförändrad 200: - per person med uppdrag. Elisabeth Wilhelmsson 

informerade om att reseersättningen har höjts från 18,50 kr till 25 kr/mil 

från och med 1 januari i år. 

§ 11 Förslag till program för 2023 fastställdes. 

§ 12 Föreslagen budget för 2023 presenterades. Den visar ett underskott med 

30.100 kronor. Underskottet beror på distriktskostnader biträffar på 20.000 

kronor samt ett engångsinköp av en röstförstärkare till träffar och 

sammankomster. 

- Micael Carlsson tog upp frågan att om vi har en driftsbudget på 45.000 



Årsmötesprotokoll 2023-02-04                         Jönköpings läns biodlardistrikt                                                  Sid. 2 / 3 
 

kronor kommer vi att vara bankrutt om några år, att vi inte kan ha den 

här konsumtionstakten och att vi kommer ligga back med 11.500 kronor 

år 2027. 

- Bo Malmsten: Vi kan ha styrelsemöten via Zoom för att få ner 

resekostnaderna. Vi har pengar så att vi kan sponsra distriktsbiträffar. 

Till Apimondia 2025: vi kanske skulle ha pengar så att vi kan sponsra 

bussresor dit. 

- Ola Hellman: Jämfört distriktsbiträffarna 2022, så är det överbudgeterat 

för 2023. 

- Elisabeth Wilhelmsson: 2022 var årsmötet digitalt, i år är det fysiskt. 

- Karin Altevid: Kostnadsersättning, kan ni förtydliga det? 

- Elisabeth Wilhelmsson: Alla får 200 kronor/person, ej per uppdrag. 

- Micael Carlsson tog upp frågan som ett medskick för framtiden. 

Föreslagen budget för 2023 fastställdes. 

§ 13 Inga motioner har lämnats till styrelsen. 

§ 14 Val av funktionärer: 

 Sture Käll omvaldes till ordförande på 1 år. Carin Hultstein, Gunnel 

Jonsson och Ola Hagman omvaldes på 2 år. Kvarstående i styrelsen är 

Elisabeth Wilhelmsson, Katja Lundholm och Bo Malmsten.  

 Till revisorer på 1 år valdes Ola Hellman och Bodil Stelzer med Elisabeth 

Löfqvist som revisorssuppleant på 1 år. 

 Till bihälsokommitté valdes Magnus Palmgren (sammankallande), 

Bo Malmsten och Björn Dahlbäck. 

Till biavelskommitté valdes Peter Karlsson (sammankallande) och Anders 

Sandh. 

 Till studieansvarig valdes Ola Hagman. 

 Till ansvarig för näringsbiodling valdes Bo Malmsten. 

 Till kvalitetsansvarig valdes Thomas Rosell. 

Till samordnare vid stöld, skador etc. valdes Björn Dahlbäck. 

 Till ombud till Riksförbundsmötet valdes Carin Hultstein, Katja Lundholm, 

Peter Karlsson och Krister Linell. 

Ersättare för ombud till Riksförbundsmötet valdes Thomas Rosell och 

Gunnel Jonsson. 

Till valberedning omvaldes Birgitta Wigert (sammankallande), Ingvald 

Petersson och Peter Karlsson. 

§ 15 Inga övriga synpunkter framfördes. 
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§ 16 Nästa årsmöte blir lördagen 3 februari 2024. Önskemål fanns om att det 

ska äga rum i södra delarna av länet. Eventuellt kan Villstad ordna mötet 

på Stora Segerstad Naturbrukscentrum. Styrelsen återkommer om detta. 

§ 17 Thomas Rosell tackade Grännaortens biodlarförening för ett bra 

arrangerat årsmöte. Ordföranden tackade alla deltagarna och 

avslutade mötet. 
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